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N-VA Zwalm heeft op de gemeenteraad voorgesteld om een volks-
raadpleging te houden over het nieuwe polyvalente centrum. 
Het voorstel werd direct door de meerderheid verworpen. 
Opnieuw zien we dat het gemeentebestuur geen oren heeft 
naar de wensen van de Zwalmse bevolking. Tijdens een 
vorige infovergadering over het centrum uitte de bevol-
king al bakken kritiek. Ook dit werd toen simpelweg 
genegeerd. 

Het was opvallend hoe de bevoegde schepen zich in allerlei bochten 
moest wringen om het bouwproject te verdedigen. De N-VA-fractie 
vroeg enkel om het project voor te leggen aan de bevolking. Het zal 
de burgers namelijk veel geld kosten. Bovendien gaf het de meerder-
heid de kans haar bewering hard te maken, als de bevolking dit project 
werkelijk steunt.

De N-VA-afdeling betreurt dan ook dat de meerderheid haar voorstel  
weigerde. De bouw van het prestigeproject moet blijkbaar kost wat kost  
doorgaan.

Volksraadpleging over polyvalent centrum geweigerd

Vlaanderens Mooiste in Zwalm
Op drie april trok de Ronde van Vlaanderen weer door Zwalm. 
Het werd een prachtige dag met een verdiende winnaar. 

Opnieuw combineerde de Ronde topsport met een Vlaams volksfeest.  
Ook de N-VA moedigde de renners aan langs het parcours.

Het prijskaartje van de zuilagenten? p. 2
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Hou de Zwalmse wegen proper! p. 3 
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Kruispunt ‘Den OS’ en  
Zottegemse steenweg  
worden aangepakt

Vreemde vondsten tijdens  
zwerfvuilactie

Verslag N-VA-activiteiten

Erfgoed Zwalm nog altijd onder druk

Hoeveel kosten de zuilagenten van het politiepaleis?

Ebbenhouten spoor voor Iraanse vrouwenrechtenactiviste

Het kruispunt Den Os en de Zottegemse steenweg worden eindelijk 
aangepakt. Hiervoor ijvert N-VA Zwalm al lang. Op lange termijn 
denkt men zelfs aan een rondpunt.

Begin maart riepen we de gemeente nog op om dit prioritair te 
behandelen en het Agentschap Wegen en Verkeer de nodige informatie 
te bezorgen. We zijn dan ook tevreden dat onze oproepen tot resultaat 
hebben geleid.

Zoals elk jaar zette N-VA Zwalm zich weer in voor een gemeente 
zonder zwerfvuil. Ditmaal ging de actie door in Dikkele. De 
vrijwilligers vonden dit jaar niet enkel de gebruikelijke hoeveelheden 
blikjes, plastiek flessen en autobanden, maar ook slachtafval. Op 
de hoek van de steenweg vonden vrijwilligers vers slachtafval en 
een drietal schedels van geiten of schapen. De opbrengst van de 
actie wordt geschonken aan kinderinstelling ‘t Roborstje. Zo slaan 
we twee vliegen in één klap: we zorgen voor een schoon Zwalm en 
steunen hiermee een goed doel.

Gezelligheid op de avondmarkt
Op de jaarlijkse avondmarkt in Munkzwalm was de 
N-VA-afdeling nadrukkelijk aanwezig. Voorbijgangers 
konden bij ons terecht voor info, een leuke babbel en een 
drankje in een gemoedelijke sfeer.

Dat het huidige Zwalmse 
bestuur lichtzinnig met ons 
erfgoed omspringt, is een 
open deur intrappen. Dat 
onze minister-president in 
allerijl het dorpsgezicht van 
Rozebeke moest redden, wil 
veel zeggen. Bovendien blijven 
de pastorieën in de uitverkoop 
staan. De mooiste – die van 
Meilegem- staat sinds kort te 
koop. Het zaaltje annex zal 
niet meer gebruikt kunnen 
worden. Ook de pastorie van 
Munkzwalm wordt verkocht. 

Het gemeentelijk patrimonium 
wordt aan de deur gezet 
om de grote projecten van 
het gemeentebestuur te 
kunnen betalen. Zo vergunde 
men de bouw van twaalf 
appartementen in de achtertuin 
van de pastorie. Op die 
manier stemt het bestuur haar 
beslissingen niet op elkaar 
af. Eerst beslist men om de 
pastorieën te verkopen om zo 
het megalomaan polyvalent 
centrum te financieren. 
Daarna verminderen ze zelf de 

verkoopwaarde van de pastorie 
door een nieuwbouwproject 
te vergunnen. In Sint-Maria-
Latem moest de iconische 
eik eraan geloven, nochtans 
stond ook deze eik op de 
inventarislijst van erfgoed 
Vlaanderen. Nu de honderdste 
ronde van Vlaanderen achter 
de rug is, hoopt de N-VA dat 
de kasseien in Roborst  
eindelijk teruggeplaatst 
worden, zoals eerder beloofd.

Ook het nieuwe politiepaleis kwam ter sprake in 
de gemeenteraad, meer bepaald de zuilen van het 
gebouw die de vorm hebben van politieagenten. 
We lazen in de krant dat de korpschef betreurt 
dat de zuilen allemaal mannelijke agenten 
voorstellen, maar dat het te duur is om ze te 

laten vervangen door vrouwelijke exemplaren. 
Hierop vroeg Louis Ide in de gemeenteraad wat 
deze zuilen dan wel kosten? Het blijft voorlopig 
wachten op het antwoord. Voor extra veiligheid 
zullen de ‘zuilagenten’ in ieder geval niet zorgen.

Elk jaar organiseert gemeenteraadslid en nationaal secretaris Louis Ide de uitreiking 
van de Ebbenhouten spoor. Het is een erkenning voor een verdienstelijke nieuwe 
Vlaming. Dit jaar viel de eer te beurt aan Darya Safai, een Perzische tandarts die zich 
inzet voor vrouwenrechten in islamitische landen. Na toespraken van Louis Ide en Bart 
De Wever ontving ze het kunstwerk van Isidoor Godderis. 

Nadat Darya Safai tijdens een studentenbetoging tegen het regime opgepakt werd, 
vluchtte ze met haar echtgenoot weg uit Iran. Ze bleef zich inzetten voor de rechten 
van vrouwen in islamitische landen en richtte de actiegroep ‘Let Iranian women enter 
their stadiums’ op. Ze verkreeg nationale bekendheid met haar kritiek op de speler van 
Anderlecht die vrouwelijke supporters uit de tribune weg fotoshopte.

Ook dit jaar geen  
11 juliviering in Zwalm
Ook dit jaar zal er geen 11 juliviering 
plaatsvinden in Zwalm. In zowat elke Vlaamse 
stad of gemeente is dit ondertussen een traditie, 
maar in Zwalm niet. Op vraag van N-VA Zwalm 
werd dit voorgelegd aan de Adviesraad Cultuur. 
Er waren evenveel voor- als tegenstanders. Toch 
verkoos het gemeentebestuur om de Vlaamse 
feestdag niet te vieren. 

Besmeurde Zwalmse 
wegen
Onze afdeling kreeg klachten over moeilijk berijdbare 
wegen door landbouwactiviteiten. Zo liggen kleinere 
wegen in Zwalm vol modder of stukken boomschors en 
hebben ze kapotgereden bermen. De N-VA gaat deze 
problematiek aankaarten in de Milieuraad.

Ook al worden de velden in gereedheid gebracht, raden 
we onze landbouwers en de gemeente aan om ervoor 
te zorgen dat de straten proper blijven. Als hieruit een 
ongeval voortvloeit, kunnen de betrokken landbouwers 
en/of de gemeente aansprakelijk gesteld worden. Het is 
beter menselijk leed te voorkomen.

Beheerraad infrastructuur 
botweg genegeerd  
De Raad van Beheer Gemeentelijke Infrastructuur 
moet in principe de gemeente Zwalm helpen met het 
beheer van haar infrastructuur. In principe, want 
in werkelijkheid komt de Raad amper samen en kan 
ze dus ook haar doestellingen niet verwezenlijken. 
N-VA-secretaris Jan Soenen zetelt in deze raad en 
vindt het niet kunnen dat belangrijke beslissingen 
al genomen zijn nog voor de Raad van Beheer 
advies geeft. “Voor de moedigen die nog naar 
de zeldzame vergaderingen willen komen, is het 
zeer frustrerend dat de kritieken die er worden 
geformuleerd steeds worden weggewuifd. Zelfs 
kritische opmerkingen over het polyvalent centrum 
veegde het gemeentebestuur van tafel. Ook over het 
patrimonium van de gemeente, heeft het bestuur 
slechts één visie: een uitverkoop”, aldus Jan.

  De legendarische eik van Sint-Maria-Latem 
behoort niet langer tot erfgoed Vlaanderen.



Uw provincie wordt 
slanker en goedkoper

B E V O E G D H E D E N

Uw gemeente Vlaanderen

Na de hervorming zal de provincie zich concentreren op zogenaamde 
grondgebonden bevoegdheden. Zo investeert West-Vlaanderen jaarlijks 
4 miljoen euro in fietspaden. De provincie krijgt ook voldoende middelen 
om die taak uit te voeren. De 140 provinciale personeelsleden die zich 
nu dagelijks inzetten voor sport, cultuur en welzijn zullen elders ingezet worden.

De N-VA zal het West-Vlaamse budget nauwkeurig blijven opvolgen. 
De provinciale middelen moeten verantwoord besteed worden. 
“Zo zorgde de N-VA ervoor dat de deelnemende kustgemeentes de helft 
van hun bijdrage aan het mislukte driejaarlijkse kunstproject Beaufort zullen 
terugkrijgen”, stelt Kristof Pillaert. “We ijveren er ook voor dat de provincie 
nog meer inzet op de bestrijding van wateroverlast.”

provincieraadsleden

NU

in West-Vlaanderen

72 -50%
   nog 35 provincieraadsleden

“De N-VA wil de provinciale middelen 
  verantwoord besteden” 
   Kristof Pillaert, N-VA-fractievoorzitter provincieraad West-Vlaanderen 

De Vlaamse Regering, met minister van 
Binnenlands Bestuur Liesbeth Homans (N-VA), 
is volop bezig de vijf provincies in Vlaanderen 
te hervormen. Dat is een goede zaak voor iedereen. 

 In 2017 verschuiven heel wat 
 bevoegdheden van de provincie 
 naar uw gemeente en naar 
 Vlaanderen. Want die zijn veel 
 beter geplaatst om taken op het 
 vlak van welzijn, jeugd, cultuur 
 en sport uit te voeren. 

Vanaf 2018 wordt ook 
het aantal provincieraadsleden 
in elke provincie gehalveerd. 
De provincie wordt zo 
een pak goedkoper en 
dat zal u voelen. De 
provinciebelasting 
zal dalen.

Terugsturen naar: N-VA, Koningstraat 47 bus 6 in 1000 Brussel of faxen naar: 02 217 35 10
info@n-va.be - www.n-va.be

JA, DE N-VA SPREEKT ME AAN

De informatie die op dit document wordt vermeld 
is bestemd voor het interne gebruik van de diverse 
diensten van de N-VA. De wet van 8 december 
1992 in verband met de bescherming van de 
persoonlijke levensfeer ten opzichte van de 
gegevensverwerking voorziet toegansgrecht tot de 
gegevens, het verbeteren of verwijderen ervan.

Ja, ik wil graag lid worden. Stuur mij de nodige informatie

Ja, ik wens een infobrochure over de N-VA te ontvangen

De heer          Mevrouw

Naam: Voornaam:

Straat:

Postcode: Gemeente:

Tel.: E-mail: Geboortedatum:     /     /

Liesbeth HomansLiesbeth Homans

De N-VA zorgt voor Verandering

De Verandering werkt!

Meer jobs, minder belastingen

De N-VA beloofde Verandering voor Vooruitgang. En wij houden woord. Onze ministers in de 
Vlaamse en federale regering werken hard aan uw toekomst. Zij zorgen ervoor dat Vlaanderen 
veiliger wordt. Dat u meer kans maakt op een goede job en elke maand meer nettoloon 
overhoudt. Dat de nieuwkomers in onze maatschappij instemmen met onze waarden en normen. 
Het werk van de N-VA is nog niet af. Maar de verandering is ingezet. En dat merkt u vandaag al.

Een veiliger land

Een rechtvaardiger asielbeleid

Meer nettoloon

Nieuwe jobs in kmo’s

Meer middelen en personeel Minder criminaliteit Harde aanpak terrorisme 

Humane opvang oorlogsvluchtelingen

Terugkeerbeleid WERKT

(tussen 15 en 64 jaar)
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België is een van de strengste landen
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